
Vragen PvdA over gymzaal Rembrandtkwartier: 
 
Tijdens de raadsvergadering van 9 april stelde wij aan toen nog wethouder onderwijs Van der Laar 
over de voortgang van de gesprekken met de MR’en en schoolbesturen van het Rembrandtkwartier 
en PMS. Hoewel de wethouder toen blij was om te melden dat er met de PMS een aantal 
alternatieve gevonden waren. Is helaas er geen betere oplossing gevonden voor het 
Rembrandtkwartier. 
 
Nu we een nieuw college hebben met een andere wethouder op onderwijs zijn wij benieuwd of de 
wethouder een nieuw gesprek aangaat met de mr’en en schoolbesturen van Rembrandtkwartier. 
Zeker gezien het feit dat diverse coalitiepartijen zich sterk hebben uitgesproken over een passendere 
oplossing voor de scholendriehoek voor wat betreft een gymlocatie. 
 
Graag een antwoord van de wethouder. 


